
 
 

    Landsbyordningen Voerladegård  
Skolebestyrelsesmøde tirsdag 3/9-2024 

kl. 19.30- 21.30 
på personalestuen  

 
Referat 

   
Forældrerep.:  Anders, Ditte, Rikke, Jan, Nadia, Marie, Poul  
Medarbejderrep: Christian, Brian 
Ledelse: Jeanette, Merete 
 
Vært: Merete  
 
19.30-20.00 
 

1. Konstituering blandt de forældrevalgte.  
 
Drøftelse af hvad I forældrevalgte finder vigtigt at have et fokus på i de kommende år.  
Referat: 
Anders fortsætter som formand. Nadia næstformand.  
Præsentation af de nye medlemmer.  
Drøftelse af fokus for de kommende år. Fokus det nære opland og på børnehaven som er 
fødekæde. Resultaterne fra trivselsmålingen på Voerladegård skole 2024 kan bruges som 
løftestang.  

 
20.00 – Nu med medarbejderrepræsentanter og ledelse 
 

2. Orientering om konstitueringen, præsentation af alle og velkommen til 2 nye medlemmer og 
orientering om, indførelse i bestyrelsesarbejdet ved alle.  
- Hvad vil bestyrelsen arbejde med, for? Skal vi have nogle underudvalg? 
- Årshjulet og kommende datoer for bestyrelsesmøder. 
Referat:  
Alle er velkommen til at deltage i dialogmødet d. 3. oktober. Anders, Jan og Poul deltager.  
Poul deltager i mødet for nye bestyrelsesmedlemmer d. 22. oktober.  
Kommende møder:  
Onsdag d. 30. oktober kl. 19.00 (Rikke er vært) 
Mandag d. 16. december kl. 19.00 (Ditte er vært) 

 
3. Orientering ved: 

Ledelse 
Referat: 
Skole: Alle team er kommet godt i gang. I næste uge er der idrætsdag i 4-skolesamarbejdet.  
Tilmeldt et EVA-projekt; vedr. motivation for yngste.  
Forældremøder har der været i ældste og yngste, god opbakning. Lille-team kommer i 
september.  



Der pågår 3i1 undersøgelse blandt personalet. MED-udvalget har valgt den dialogbaserede 
model. Der gives en status til SB på næste møde.  
 
Børnehaven: Fokus på natur, udeliv og science. Der er samarbejder omkring ”Udeskole 
mellem de ældste i børnehaven og lille-team en gang ugentlig.  
Torsdag tager børnehaven på tur til stranden for de midler som er søgt hjem via Nordea 
Børnepulje. Gang i sang og ”De små synger sammen”. Forældremøde d. 19. september.  
Drøftelse på tværs af enhederne i dagpleje, vuggestue, sundhedspleje og børnehaven i 
august.  
 
Medarbejdere 
Skolen: har brugt lidt tid på at finde til rette i de nye teams. Brugt tid på nationale test. 
Lille-team/SFO: meget organisering og planlægning ift. nye børn. Der er kommet en ung 
medhjælper i SFO og en i klub, de er kommet godt i gang. SFO og klub har startet udedag 
hver anden mandag, hvor de bruger uderummet.  

 
4. Mobilpolitikken. Præsentation og drøftelse samt input fra trivselsrådet i børnehaven.  

Referat:  
Drøftet og vedtaget.  
Principperne fra børnehaven lægges på hjemmesiden og i fællesfiler. Sendes også som bilag 
til referatet.  
Merete forestiller sig at vi tager mobilpolitikken op hvert år til evt. justering forud for nyt 
skoleår.  

 
5. Kort orientering fra møde med Mirna fra Skanderborg Kommune – vedr. trafiksikker 

skolevej mm.  
Referat: 
Der har været møde med repræsentant fra Skanderborg Kommune og repræsentanter fra 
borgerforeningerne i Dørup og Voervadsbro. Der er ikke nogen løsning på den trafikale 
udfordring på vej. Cykelstiløsningen på strækningen mellem Dørup/Voerladegård og 
Voervadsbro/Voerladegård ligger langt nede i prioriteringen. Det blev anbefalet at tage 
”cykelbus” op til eksempel for at aflaste trafikproblematikken fra Dørup og Voervadsbro. 
SB spurte ind til om det kunne undersøges om der er mulighed for en ”2minus1” vej.  
Der køres med høj hastighed på strækningen fra Voervadsbro/Voerladegård.  
 
Det er nødvendigt med direkte borger/forælderkontakt til politikere – og klogt at gøre det 
samlet.  

 
6. Børn og Ungepolitikken. 

Kort kig og drøftelse. Der kommer mere fokus på den i den kommende tid.  
Referat:  
Er blevet behandlet i SB en gang og kan stå inde for formuleringerne. Elevrådet skal 
behandle politikken i efteråret.  

 
7. Vært næste gang? 

Rikke  
 

8. Punkter til næste gang 



Referat: 
3i1 undersøgelsen 
Forældretilfredshedsundersøgelsen fra børnehaven.  
Opfølgning  
Underskrivelse af tavshedserklæring  
 

9. Evt.  
Referat:  
SB spørger ind til proceduren til valg til elevrådet. Valget er demokratisk med opstilling og 
begrundelser for opstilling. Børnene går op i at blive valgt som repræsentant. Opgaven 
kræver noget af eleverne.  
 

 
 
Vel mødt 
Anders og Merete  
  


